
校區總部設於澳門宋玉生廣場中土大廈，研發基地設於澳門漁人碼頭

2019年7月30日，澳門特區政府再次確認學院章程，確定“本、
碩、博”學位及副學士證書教育課程的法律資格及學術資質

2020年7月30日，國家教育部再次確認學院的辦學資質

Macau Millennium College(MMC) is a Higher 
Education Institution (HEI) in Macau,National 
Academic Recognition

HEI approved by the Macau Special Administrative Region 
(Macau SAR) Government on August 20, 2001

The institution was then legally qualified and academically accredited to offer 
undergraduate, master's, doctoral degrees, and associate degree programs on July 
30, 2019

The Ministry of Education of PRC reconfirmed the qualification license of MMC on July 30, 2020

The MMC headquarters is located at China Plaza in Alameda Dr. Carlos D'Assumpção, and the 
research and development base/center (R&D Center) is located at Macau Fisherman's Wharf



使命

核心價值

中西融匯、創新為本、國際視野、追求卓越

探索科技應用創新，培養卓越數智人才，服務產業升級發展，融
入國家發展大局

To build a centennial higher education institution and cultivate elite talents for the 
industries

Exploring technological applications and innovations; Cultivating excellent talents 
in digital intelligence; Providing services for industry upgrading; Integration into 
the overall national development

Integration of Chinese and Western cultures; Innovation as the fundamental 
principle; International perspective; Striving for excellence



中國製造海内外數據連接平臺

以樞紐架構建設課程與研發體系

高端研發引領跨越式發展

中國域名根同步解析系統

北斗導航跨境應用

BUILDING A DIGITAL HUB WITH CURRICULUM AND R&D SYSTEMS 

HIGH-END RESEARCH AND DEVELOPMENT, LEADING LEAPFROG DEVELOPMENT

China-made cross-border data connec-
tivity platform

Chinese domain name root 
synchronous resolution system

數字語言服務研究
Digital Language Services 

Studies and Application

Cross-border application of 
Beidou Navigation

Digital Technology Innovation

Digital Humanities

Digital Economy

Digital Society



辦學定位

面向國家和大灣區發展戰略，面向澳門「1+4」
產業發展體系，面向數字時代發展需求

服務粵港澳大灣區高品質發展，服務澳門經濟
適度多元發展，服務數字產業卓越人才培養

Integration of Chinese and Western cultures, Integration of industry and 
education, Integration of research and education

Aiming at the National and Greater Bay Area development strategies,Aiming 
at the industrial strategic development system of '1+4' in Macau,Aiming at 
the development of the "digital era"

Serving the high-quality development of the Greater Bay Area,Serving the moderate 
and diversified development of the Macau economy,Serving the cultivation of 
outstanding talents in the digital industry

Connection with the Greater Bay Area,Connection with the Chinese 
Mainland,Connection with the World



特別推薦課程（中/英文授課）

*學院正向政府申請修訂該課程為“智慧旅遊娛樂管理”課程

學士學位課程(四年)：  旅遊娛樂業管理學士*

副學士學位課程(兩年)：  旅遊娛樂業管理商副學士*

短期課程：

*The college is applying to the government to revise the program's name to "Smart Tourism and 
Entertainment Management”.

Bachelor's Degree Program (4-year): Bachelor(Licenciatura) of Hospitality Management*

Associate Degree Program (2-year): Associate Degree of Commerce in Hospitality Management*

Short-term programs：

Continuing Education

International Professional Certification

Study Tour Program Corporate Customization

Community Education

Travel Education Programs



證書文憑

“國家承認文憑”

完成兩年學習成績合格者，頒發副學士文憑 

模式組合
可以采用2+2或1+1+2等靈活學制方式組合多個大學完成學業

定制服務

入學關鍵詞

澳门高等学校名单
（2022年3月9日更新）

Macau Millennium College

學習內容將與企業需求深度捆綁

Students who have completed two years of study with satisfactory academic performance will be awarded 
an Associate Degree diploma.

完成四年學習成績合格者頒發學士文憑
Students who have completed four years of study with satisfactory academic performance will be awarded 
a Bachelor's Degree diploma.

完成一或三年學習成績合格者頒發相應結業證書
Students who have completed one or three years of study with satisfactory academic performance will be 
awarded the corresponding program completion certificate.

The flexible academic system of '2+2' or '1+1+2' and other modes allow students to complete their studies 
in multiple universities

The learning content will be closely integrated with the needs and strategy of enterprises

爲在該類型企業的在職員工，提供定制化的學習和實習
Provide tailor-made learning and internship program for corporate employees 

List of Macau higher education institutions
(Updated on March 9, 2022)

爲今後在多個不同地區學習工作積累多方位基礎
Accumulating multidimensional foundation/knowledge for future studying and working in different regions



A.完成中學六年級/高中三年級/十二年級並取得畢業證書。

申請條件

享獎學金

海外生及非澳門居民 全年學費：  55,000港幣 

澳門居民                                                                             全年學費：  33,000澳門幣

* 澳門居民可使用政府持續進修津貼 6,000澳門幣

學院設立形式多樣的獎學金。學習成績優異的學生，每年可獲得
MOP/HKD 5,000~55,000不等金額的獎學金。

A. Completion of six-year secondary education, or three years of senior secondary education, or Grade 12 and 
obtained a secondary (high) school diploma or equivalency certificate. 

B.内地居民持有澳門藍卡。
B.Mainland Chinese residents, holding valid Macau work permits (blue cards) fulfilling the above qualification 
requirements are also accepted.

For overseas and non-Macau residents students Annual tuition fee of HKD 55,000

For Macau residents Annual tuition fee of MOP 33,000

C.僅限澳門居民： 年滿23歲，具有關工作經驗者，可被豁免入學之學曆要求，但須參
加入學測試。
C. For Macau residents aged 23 or above with related working experience, the academic qualification 
requirements stated above may be exempted from the academic requirements for adimission but must take an 
entrance examination.

Macau residents can use the government's PDAC subsidy of MOP 6,000 for tuition fees.

MMC offers various scholarships. Students with excellent academic performance can receive scholarships 
ranging from MOP/HKD 5,000 to 55,000 every year.



報名網頁： https://www.mmc.edu.mo/enrollment-in-macao/
聯繫電話： +853-28788186        郵箱： registry@mmc.edu.mo
地     址： 澳門宋玉生廣場255號中土大廈八樓(校區總部)
                     澳門友誼大馬路漁人碼頭 MIAMI  II(研發基地)

College Motto
Integrity and Self-Strengthening,Academic Excellence and Innovation

The Director of Education and Youth Development Bureau of Macau SAR, Mr. Kong Chi Meng , and the Representative of the Liaison Office of the Central People's 
Government in the Macao SAR, attended the MMC graduation ceremony

Download the application form website: https://www.mmc.edu.mo/enrollment-in-macao/
Tel: (853)28788186                              E-mail: registry@mmc.edu.mo
Address: Alameda Dr. Carlos D'Assumpcao No.255, China Civil Plaza 8th Floor, Macau
               (MMC Headquarters)
               Fisherman's Wharf, Miami II,Macau  (R&D Center)


